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Про розгляд не підтриманої
електронної петиції

В доповнення до раніше наданої інформації на не підтриману електронну
петицію щодо створення території, облаштованої для контрольованого заносу
(дріфт), з метою зменшення кількості випадків порушень Правил дорожнього
руху у місті та забезпечення безпеки оточуючих Головне управління житлово-
комунального господарства Кропивницької міської ради повідомляє наступне.

Дане  питання  розглядалося  14.04.2021  на  засіданні  міської  комісії
з безпеки дорожнього руху в м. Кропивницькому (далі - Комісія).

Направляємо Вам витяг з протоколу засідання Комісії від 14.04.2021 № 4
для ознайомлення.

Додаток: на 1 арк. в 1 прим.

Секретар міської ради        Олег КОЛЮКА

Тетяна Криворучко 35 83 61



ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ № 4

засідання міської комісії з безпеки дорожнього руху 
в м. Кропивницькому

14.04.21 09.00

Голова комісії  Т.САВЧЕНКО
Заступник голови комісії Ю.ЯНДОВИЧ
Секретар Т.КРИВОРУЧКО
Присутні члени комісії: С.БАБЕНКО

О.ВОВЕНКО
В.МУЗИЧУК
О.ПУТНИК
В.РУБАН
О.ШУМЕЙКО
С.ЯКУБЕНКО

Відсутні члени комісії: І.МАРТИНОВА, О.ПОКАЛЕНКО, В.ЖИТНИК

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ

1. Розгляд не підтриманої петиції щодо створення території, облаштованої
для  контрольованого  заносу  (дріфт),  з  метою зменшення  кількості  випадків
порушень ПДР у місті та забезпечення безпеки оточуючих.

Юлія  ЯНДОВИЧ  повідомила,  що  громада  дріфтерів  міста  звернулася  з
петицією щодо створення дріфт майданчика.

Сергій БАБЕНКО зауважив, що у Правилах дорожнього руху відсутній такий
термін як майданчик для дріфтування (занос).

Юлія  ЯНДОВИЧ  запропонувала  відмовити  громаді  дріфтерів  у  виділенні
такого  майданчика,  оскільки  в  місті  немає  вільних  земельних  ділянок  та  до
повноважень Комісії не входить розгляд земельних питань.

Тетяна САВЧЕНКО поставила пропозицію Юлії ЯНДОВИЧ на голосування.
Результати голосування:

«за» - 10
«проти» - 0

«утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:  підтримати  пропозицію Юлії  ЯНДОВИЧ  відмовити  громаді
дрифтерів у виділенні такого майданчика, оскільки в місті немає вільних земельних
ділянок та до повноважень Комісії не входить розгляд земельних питань.

Голова комісії          Тетяна САВЧЕНКО

Протокол вела: Тетяна Криворучко 35 83 61
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